Het zelfstandig naamwoord /  El sustantivo        Mannelijk of vrouwelijk / Masculino o femenino
Mannelijk: de meeste uitgangen op: 
-o	el conejo, el cuento
              Enkele uitz. : la foto(grafía), la radio(grafía), la moto(cicleta), afk. van vr. z.n..  la mano, la dinamo
-aje	el garaje, el equipaje		-ión	el camión, el avión				
-ismo	el socialismo			-m(i)ento   el ayutamiento
-een beklemtoonde klinker: b.v. el sofá, el esquí	
-moderne leenwoorden: bv. el golf, el internet
-getallen, dagen, sportclubs: b.v. el uno, el lunes, el Real-Madrid
-samenstelling uit meerdere woorden: el altavoz, el rascacielo 
-namen van: bergen, meren, zeeën, rivieren, windstreken, vulkanen, automerken 
b.v. el Ifach, el Garda, el Mediterráneo, el Sena, el este, el Etna, el Mercedes
-mannelijk zijn meestal de z.n.w. die eindigen op -L en -R b.v. el árbol, el hotel, el color,   uitz. la flor, la labor
[bookmark: _GoBack]-z.n.w. die eindigen op –ma en afkomstig zijn van het grieks zijn ook mannelijk evenals die in het nederlands      meestal onzijdig zijn, zoals el sistema/het systeem   el diploma / het diploma maar er zijn uitzonderingen.               
Mannelijk en vrouwelijk
-ista is altijd beide: el optimista / la optimista, el periodista / la periodista   
-a is soms ook beide: el/la poeta, el/la belga , el /la guardia…
Vrouwelijke: de meeste  uitgangen op:
-a   la ventana, la comida   	
	Enkele uitz.: el día, el policía, el mapa, el planeta, el tranvía, 
-d   la ciudad, la juventud  	  -ción   la cancíon, la nación	-sión   la pasión   -
-umbre   la costumbre		   -z   la vez, la cicatriz (uitzondering: jerez)	
-zón	la razón,  uitzonderingen: el corazón, el buzón
-letters zijn altijd vrouwelijk b.v. la eñe, la i griega
Opgelet:
Er zijn ook zelfstandige naamwoorden die zowel met een mannelijk als een vrouwelijk lidwoord gebruikt worden maar een andere betekenis krijgen:
El frente	het front		la frente	het voorhoofd
El cometa	de komeet		la cometa	de vlieger
El guía		de gids (persoon)	la guía		vrouwelijke gids / boek-folder
El cura		de pastoor		la cura		de kuur
El corte		de snit/coupe		la corte		het hof
El orden	de volgorde/de orde	la orden	de opdracht/heet bevel
El capital	het kapitaal		la capital	de hoofdstad
El canguro	de kang	oeroe		la canguro	de babysitter
